

# NordArt 2015

[www.nordart.de](http://www.nordart.de)



## Sascha Kayser

Deutschland/Germany

1974 in Oldenburg (Niedersachsen) geboren. Lebt seit 2006 in Kiel und arbeitet als Maler, Illustrator und Objektkünstler. Sein Schwerpunkt ist derzeit die Acrylmalerei, der häufig ein digitales "Vorcollagieren" aus eigenen Fotos am Rechner vorausgeht. Auch Materialien wie Lack und Kreide verwendet er in seiner realistischen Malerei. Bislang wurde er mit einigen Preisen und Nominierungen ausgezeichnet wie: Kunstpreis der Kulturstiftung der Sparkasse Karlsruhe, Item Kunstförderpreis für Malerei, Edition Interrisk, Vater Kunstpreis und Palm Art Award (einige Auszeichnungen mehrfach). Seine Arbeiten waren bundesweit auf zahlreichen Ausstellungen zu sehen, u.a. in Kiel, Bochum, Ulm, Hamburg, Mainz, Wiesbaden, Karlsruhe. [www.saschakayser.info](http://www.saschakayser.info)

Born in 1974 in Oldenburg (Lower Saxony), Germany. Lives since 2006 in Kiel and works as a painter, illustrator and object artist. His focus is currently on acrylic painting, which often precedes a digital pre-arrangement from his own photos on the computer. Also materials such as paint and chalk he uses in his realistic painting. He received several awards and nominations in Germany such as: Art Prize of the Cultural Foundation of the Savings Bank Karlsruhe, Item Art Award for painting, Edition InterRisk, Father art prize and Palm Art Award (some awards multiple times). His work has been exhibited nationwide on numerous exhibitions, including the cities of Kiel, Bochum, Ulm, Hamburg, Mainz, Wiesbaden, Karlsruhe. [www.saschakayser.info](http://www.saschakayser.info)



**Chefsache I**, 2015, Acryl, Kreide, Bleistift, Spachtelmasse und Papier auf Leinwand, 200x240 cm  
**Top priority I**, 2015, acrylic, chalk, pencil, filler and paper on canvas, 200x240 cm